
 

 

         

     

 

Minnesanteckningar delregionaltmöte Sydväst, 2023-11-03 

Närvarande: Ico Mojancevski, Hanna Skånberg, Per Einarsson, Per Mattsson, Venzel Roskvist, Lisa Flinth, 

Jörgen Levin, Hans Brauer, Fredrik Löfgren, Samra Mehmedovic Al-dujaily, Anneli Wibner,Tanja Lazarevic 

Stojanovic , Annikki Tinmark, Max Salomonsson, Birgitta Almroth, Maria Olsson Andersson och Catharina 

Byström 

Ordförande: Mavis Zander 

Ärende Information/Beslut 

1. Uppföljning 

- Redovisning av gjorda aktiviteter 

lokalt och delregionalt. Alla i 

tjänstemannaberedningen bidrar med 

input till redovisningen. 

 

Nya strukturer för arbetet inom delregional 

samverkan sydväst, se bifogad presentation 

”Nära Vård sydväst” 

Vuxenpsykiatrin samordnar och genomför 

SIP-utbildningar 

Genomlysning av utskrivningsprocessen 

pågår 

2. Arbetet med aktivitets- och 

tidsplanen Nära Vård, 

delregionalt sydväst - 

Processledare Samra 

Mehmedovic Al-dujaily 

Se bifogad presentation ”Nära Vård 

sydväst” 

 

3. Digitala samtal VC Fagerängen – 

Trelleborgs kommun - Tanja 

Lazarevic Stojanovic och Annikki 

Tinmark 

 

 Se bifogad presentation Pilot Fagerängens 

VC – Trelleborgs kommun 

4. Åtgärder för ökad tillgänglighet 

till BUP - Fredrik Löfgren 

 

Se bifogad presentation ”BUP DS november 

2023” 

5. Information från lasarettet i 

Trelleborg om 

eftervårdsavdelningen (EVA)  – 

Max Salomonsson 

Se bifogad presentation EVA 



 

 

6. Lokala överenskommelsen 

Psykisk Hälsa & suicidprevention  

 

Se bifogad presentation ”Lokal 

överenskommelse och arbetsgrupper” 

7.  Övrigt - Maria-mottagning Region Skåne tog upp att de gärna ser att 

kommunerna i delregion sydväst ansluter sig 

till en av Regionens Maria-mottagningar. 

Svedala utreder frågan om att ansluta sig. 

Trelleborg och Vellinge kommun har inte, för 

närvarande avsikt att ansluta sig till Maria-

mottagning.  

8. Övrigt – Ordförandeskap i 

delregion sydväst 2024 

Nya direktiv för struktur för delregional 

samverkan kommer i december. Därefter 

kommer frågan om ordförandeskap för 2024 

beslutas.  

 


